

## 4 Days Bali Cultural + Nusa Lembongan Tour Package

### Price Per Person on SGD.

PACKAGE TYPE	02-04 PERSON	05-08 PERSON	09 – 14 PERSON	SGL SUPP
BUDGET CLASS	298	288	278	78
TOURIST CLASS	338	328	318	88
FIRST CLASS	388	378	368	108

#### ITINERARY:

**第一天：新加坡/巴厘岛 - 乌鲁瓦图寺 - 神鹰广场 - 巴厘岛表演（晚）**

#### **SINGAPORE/BALI - ULUWATU TEMPLE - GWK(CULTURAL PARK) - BALINESE PERFORMANCE (D)**

各位贵宾集合在新加坡樟宜机场，前往魅力的巴厘岛，开启一个美好的旅程，到达之后由我们专业的导游接待大家前往神秘的圣古庙【乌鲁瓦图寺】。这个寺庙位于印度洋波涛之上 250

英尺高的台地边缘的崖顶。【神鹰广场】象征 Vishnu 神骑着 Garuda

作为他值得信赖的伙伴。该雕像被设计成世界上最大和最高纪念碑之一的雕像。雕像的总高度为 120 米，由 24 个部分组成，由 754 个模块组成，由铜和黄铜涂层的铜绿酸制成。

Upon arrive Bali International airport, meet and transfer to 【Uluwatu Temple】 the mysterious holy ancient temple. This temple located at the level of 250 feet above sea level on the southern point of pura luhur 【.GWK(Garuda Wisnu Kencana statue)】 is the symbol of God Vishnu riding the great Garuda as his trusted companion. The statue is designed to be one of the world's largest and highest monumental statue in the world. Total height of the statue is 120m, consists of 24 segments and formed with 754 modules made of copper and brass coated patina acid.

**第二天：搭船去蓝梦岛 - 咖啡工厂（早，午：当地的自助餐，晚：金巴兰烧烤） LEMGONGAN ISLAND CRUISES - COFFEE FACTORY (B, L: LOCAL BUFFET, D: JIMBARAN BBQ SEA FOOD)**

早餐后，旅程将去港头搭船去游览【蓝梦岛】。（包括：欢迎饮料，划独木舟，浮潜无限，巴厘秋千，海滩俱乐部活动，自助午餐，下午茶，音乐，岛屿之旅（恶魔之泪或梦幻海滩两者选其一）。然后参观【自制咖啡工厂】，咖啡的口味取决于种植的地点以及如何加工和制作。

After breakfast , trip will starting to harbour to take a cruises to 【lembongan island】 ( including : welcome drink , canoeing, snorkeling unlimited, bali swing, beach club activity, buffet lunch, tea time , life music, island tour (devil tears or dream beach choose 1 from 2 option) . than visit 【Home Made Coffee Factory】 -The tastes of coffee depend on where it is planted and how it is processed and prepared.

**第三天：LEMPUYANG 寺 - 蒂尔塔冈加（水上花园） - 乌戎水宫（水宫） - 登安南村（早，午，晚） Day 03 LEMPUYANG TEMPLE - TIRTA GANGGA ( WATER GARDEN ) -TAMAN UJUNG( WATER PALACE) - TENGANAN VILLAGE ( B,L,D)**

早餐后开始参观【LEMPUYANG 寺】LEMPUYANG 寺是一座寺庙群，散落着一条通往 Lempuyang 山顶的小径。共有七座寺庙点缀在山坡上。在最低的寺庙，一个梦幻般的“通往天堂的门户”迎接游客。在晴朗的日子透过大门看，阿贡山在其两侧构筑。在大门外，三个美丽的的楼梯通向最低的寺庙。【蒂尔塔冈加】，皇家 Karangasem 家族拥有的水上花园拥有 1.2 公顷的游泳池，池塘和喷泉，周围环绕着整齐的草坪，装饰着踏脚石，华丽的雕像和热带花园。【乌戎水宫】，巴厘岛和欧洲建筑的组合通过其华丽的柱子，雕像和花园和泳池特色显而易见。

其大部分景观都归功于自然景观中人造建筑的融合。【登安南村】，是最古老的巴厘岛传统村落之一。

这个村庄被 Tenganan Pegringsingan

的文化文学科学所引用，这个岛屿非常有名。它拥有非常独特的当地社区生活模式，这是巴厘阿加村文化（印度史前）的一个例子，与其他乡村不同。

After Breakfast tour starting to 【Lempuyang Temple】 is a complex of temples that speckles a trail leading to the top of Mount Lempuyang, a holy mountain. A total of seven temples dot the mountain's slopes. At the lowest temple, a fantastic "gateway to heaven" greets visitors. Looking through the gate on a clear day reveals Mount Agung framed within its sides. Beyond the gate, three beautiful nāga-lined staircases lead up to the lowest temple. 【Tirta Gangga】 ,water gardens owned by the royal Karangasem family feature 1.2ha of pools, ponds and fountains surrounded by neatly cut lawns adorned with stepping stones, ornate statues and tropical gardens.

【Taman Ujung Water Palace】 , Combinations of Balinese and European architecture are evident through its ornate

pillars, statues and garden and pool features. And much of its scenic appeal owes to the blend of manmade structures amidst nature panoramas. 【Tenganan Village】, is one of the oldest Balinese Traditional Village . This village is much referred by cultural literature science of Tenganan Pegringsingan, which is very famous in the island. It own very unique local community life pattern which is one example of Bali Aga Village cultures (Hindu Prehistoric) and different with other countryside.



#### 第四天：巴厘岛 - 新加坡（早）

#### Day 04 BALI - SINGAPORE ( B )

早餐后，自由活动然后根据飞机时间送往机场，离开美丽的巴厘岛，感谢您选择新星旅游，期待您的下次相遇！

After breakfast, free at own leisure till the time for flight home, thank you for choosing New Star Travel, looking forward to your next visit.

### HOTEL USE

PACKAGE TYPE	HOTEL USE	HSS / ROOM / NIGHT
<b>BUDGET CLASS</b>	AMARIS HOTEL   POP HOTEL   DUO LEGIAN   FAME SUNSET   SEMILAR	SGD.28
<b>TOURIST CLASS</b>	SOLARIS HOTEL   SUN BOUTIQUE HOTEL   HOLIDAY INN EXPRESS   SIMILAR	SGD.30
<b>FIRST CLASS</b>	SWISS BELL HOTEL TUBAN   GRAND IXORA HOTEL   SENSE SEMINYAK HOTEL	SGD.32

#### PRICE INCLUDE:

- 3 Nights stay at hotel of choice
- Daily B'fast at hotel
- Return airport transfer
- Tour as per itinerary
- Entrance tickets
- Private Coach with driver cum guide (English) / Guide Assistance (Chinese Speaking)

#### PRICE NOT INCLUDE

- Airline tickets
- Personal Expenses
- Insurance
- Tipping for Driver & Guide

#### **FAMILY SHARE POLICY**

- Triple Adult : 100%
- Children With Extra Bed : 100 %
- Children No Extra Bed : 80 %

#### **GENERAL CONDITION:**

1. The above rate are net including tax and service charge quote per person per package on Singapore Dollar
2. **HSS (High Season Surcharge) is compulsory during Hari Raya and School Holiday**
3. **Budget class extra bed not available**
4. **TIP for Guide and driver normally SGD.05,-/ Person / Day ( For FIT Min 6 – 10Person ) will collect by guide to the guest**
5. **TIP for Guide and Driver normally SGD 03,-/ Person / Day ( For GIT Up to 10 Person ) will collect by guide to the guest**
6. **FIT for gandarin speaking guide SGD.10,-/Person/Day will collect by guide to the guest**
7. **Additional Indian Food = SGD.20/person/ Set Menu Mea**

[Click here to Submit Enquiry](#)

(TAT-02/10/2019)